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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Lari Zahtila (IDS-ISU) je na 32. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 18. ožujka 2025. godine postavio vijećničko pitanje: 
 
„Mještani Marcilnice htjeli su upozoriti na opasnu situaciju na raskrižju ulica Marcilnica i 
Istarskih narodnjaka gdje posluje specijalizirana trgovina u obiteljskoj kući, objektu koji nije 
sagrađen kao trgovina s pripadajućem parkiralištem, dostavnim mjestom i sl. Kupci parkiraju 
često na cesti, čak i u samom zavoju od 90 stupnjeva, a dostavna vozila, čak i šleperi 
iskrcavaju se viljuškarima na cesti. Mole da se iznađe rješenje.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao gradonačelnik Valter Glavičić: 
„Kako je rekao vijećnik Zahtila, na žalost, tamo se i bila desila jedna velika nesreća. Svi je 
pamtimo. Od kuda krenuti? Krenuti od nas. Od nas samih. Kako ste rekli u specijaliziranoj 
trgovini, ja ću reći po domoći, u agrariji. Ja često tamo kupujem i istina je sve što ste rekli. I 
opasno je. Samo s jednom ogradom, parkiram gore kod trafostanice. Problem treba riješiti i 
riješit će se. Nećemo ga preko noći rješavati da radimo neko partikularno rješenje koje nije 
dugoročno održivo i koje možda ne bi bilo najbolje samo da zagasimo požar jer to nema smisla. 
Napravit ćemo jedan elaborat pa vidjeti šta se može tamo napraviti u smislu regulacije 
prometa. Da li da bude jednosmjerna, da li da bude dvosmjerna. Vidjeti da li cijeli onaj nogostup 
tamo na neki način zaštititi od vozača koji parkiraju na nogostup. Ključno je sigurno da krenemo 
najprije od sebe, prilagodimo se sadašnjoj situaciji, vozimo polakše, parkirajmo se malo, malo 
dalje, napravimo tih trideset metara koliko je od trafostanice do agrarije. A mi kao gradska 
uprava moramo to preuzeti i napraviti rješenje koje će biti dugoročno održivo i koje će zaštititi 
pješake i koje će dozvoliti na neki način da se tamo odvija i promet i život na neki način. Tako 
da korak po korak ali prije svega apeliram na vozače da voze polakše i da se za početak 
parkiraju tamo gdje je dozvoljeno, a ne gdje je najbliže za ući u trgovinu.“ 
 
 
 
 S poštovanjem, 
 
                                  
                                                                                                                            PROČELNICA 
 
                                     Loreta Blašković, v.r. 


